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PACKAGE CONTENT
‧ Headphone (Model Name: A02PRO)
‧ USB Type-C Charging Cable ‧ 3.5mm Audio Cable 
‧ Headphone Jack Adapter ‧ Quick Start Guide

HARDWARE REQUIREMENTS
‧ Compatible with BT 5.0 device

APP REQUIREMENTS
‧ Android 6 / IOS 12

PRODUCT OVERVIEW
A. Headset (40mm Hi-Resolution Dynamic Drivers)
B. Self-adjusting Headband
C. Protein Ear Cushion
D. 1.2 Meter USB Charging Cable
E. 1.8 Meter 3.5mm Audio Cable
F. Airplane 3.5mm Headphone Jack Adapter
G. Power/Pairing Button
H. Play/Pause Button
I. Normal/ANC/Ambient Mode Button
J. Volume Up Button
K. Volume Down Button
L. Microphone
M. Audio Jack (AUX cannot be used at the same time while charging)
N. USB Type C Jack

包裝內容
• 耳機 (型號: A02PRO)
• USB Type-C充電線 • 3.5mm 音源線 
• 飛機耳機轉接頭 • 快速入門指南

硬體需求
• 兼容BT 5.0設備

APP 需求
• Android 6 / IOS 12

產品概覽
A. 耳機 (40mm高解析度動圈單體)
B. 可調整式頭帶
C. 蛋白質耳罩
D. 1.2米USB充電線
E. 1.8米3.5mm音源線
F. 飛機3.5毫米耳機插孔轉接頭
G. 電源/配對鍵
H. 播放/暫停鍵
I. 正常/抗噪/環境模式鍵
J. 音量加鍵
K. 音量減鍵
L. 麥克風
M. 音源插孔（充電時不能同時使用AUX）
N. USB Type C插孔
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Innovation In Life Style

A02PRO

WIRELESS ACTIVE NOISE CANCELLING HEADPHONES

AQUARIUS-02PRO

QUICK START GUIDE

‧ 40mm Hi-Resolution drivers built with special tuning 
titanium diaphragm

‧ Advanced hybrid active noise cancellation Digital processor 
‧ Support Sony LDAC Hi-Resolution Bluetooth Audio Codec 
‧ Build-in Spatial Audio Technology 
‧ Ambient and music balance control 
‧ 5 Audio enhanced equalizer presets for Jazz / Classic / 

Dance / Rock / Pop music

開始使用

  無線模式

充電
將[D. USB 充電線]一端(TYPE C)插入耳機，另一端(TYPE A) 插入電腦USB孔，即開始
充電，第一次使用先把耳機完全充電
•低電量: 每5分鐘閃一次紅燈, 並出現語音提示“Battery low” 
•充電中: 紅燈 恆亮
•充電完成: 綠燈 恆亮
•電量過低: 紅燈閃1秒後關機

藍牙
•開機藍牙配對模式(手機): [G. 電源鍵] 長按5秒，紅燈和綠燈交替快閃60秒
•配對完成: 藍燈閃2秒, 語音提示 Connected

開機 / 關機
•開機: [G. 電源鍵] 長按2秒，綠燈亮2秒, 語音提示 Power On
•關機: [G. 電源鍵] 長按2秒，紅燈亮1秒, 語音提示 Power Off

播放
•播放/暫停: 短壓1下 [H. 播放/暫停] 鍵
•音量+/-: 短壓1下 [J. 音量加] 鍵 / 短壓1下 [K. 音量減] 鍵
•上一首: 長壓1秒 [J. 音量加] 鍵
•下一首: 長壓1秒 [K. 音量減] 鍵

模式
•正常→抗躁: 正常模式下，短壓1下 [I. 模式鍵]，藍燈長亮 2秒，進入抗躁模式
•抗躁→環境音: 抗躁模式下，短壓1下 [I. 模式鍵]，白燈長亮 2秒，進入環境音模式
•環境音→正常: 環境音模式下，短壓1下 [I. 模式鍵]，進入正常模式

通話
•接聽: 短壓1下 [H. 播放] 鍵
•掛電話: 短壓1下 [H. 播放] 鍵, 藍燈閃2秒
•拒聽電話: 長壓2秒 [H. 播放] 鍵
•(通話中來電)保留通話並接聽插播: 短壓1下 [H. 播放] 鍵
•(通話中來電)掛電話, 回到原電話通訊: 短壓1下 [H. 播放] 鍵
•(通話中來電)拒接插播: 長壓2秒 [H. 播放] 鍵

  有線模式

開機後將[E. 3.5mm音源線]其中一端插入耳機，另一端插入使用的設備，即可開始使
用耳機
. 使用中:  綠燈恆亮
. 關機:  紅燈持續1秒
※在有線模式下，但需透過使用設備(如電腦)來控制播放

START USING

RECHARGE
Plug the [D. USB Charging Cable] (TYPE C) into the earphone and the other end 
(TYPE A) into the computer USB port to start charging. Let the battery is fully charged 
before its first use. 
‧Low battery: Red light flashes every 5 minutes, and the voice prompt battery low
‧Charging: Light will turn solid red
‧Charging completed: Light will turn solid green
‧Battery is too low: The red light flashes for 1 second and then shuts down

BLUETOOTH
‧Turn on Bluetooth pairing mode (mobile phone): Press [G. Power Button] for 5

seconds, the red light and green light alternately flash for 60 seconds
‧Pairing is complete: Blue light flashes for 2 seconds, voice prompt Connected

POWER ON/OFF
‧Power on: Press [G. Power Button]  for 2 seconds, the green light will be on for 2
 seconds, and the voice prompt Power On
‧Power off: Press [G. Power Button]  for 2 seconds, the red light will be on for 1

second, and the voice prompt Power Off

PLAY
‧Play/Pause: Press the [H. Play/Pause Button] once
‧Volume +/-: Press [J. Volume Up Button] once / Press [K. Volume Down Button] once 
‧Previous song: Press and hold the [J. Volume Up Button] for 1 second
‧Next song: Press and hold the [K. Volume Down Button] for 1 second

FCC
Federal Communications Commission (FCC) Statement
You are cautioned that changes or modifications not expressly approved by the part 
responsible for compliance could void the user’s authority to operate the equipment.

This device complies with Part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following 
two conditions:
1) this device may not cause harmful interference, and
2) this device must accept any interference received, including interference that may 
cause undesired operation of the device.

This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital 
device, pursuant to part 15 of the FCC rules. These limits are designed to provide 
reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This 
equipment generates, uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed 
and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio 
communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a 
particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or 
television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the 
user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following 
measures:

-Reorient or relocate the receiving antenna.
-Increase the separation between the equipment and receiver.
-Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver
 is connected.
-Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

FCC Caution: Any changes or modifications not expressly approved by the party 
responsible for compliance could void the user's authority to operate this equipment.

FCC RF Radiation Exposure Statement:
The product comply with the FCC portable RF exposure limit set forth for an uncontrolled 
environment and are safe for intended operation as described in this manual. The further 
RF exposure reduction can be achieved if the product can be kept as far as possible 
from the user body or set the device to lower output power if such function is available.. 
This transmitter must not be co-located or operating in conjunction with any other 
antenna or transmitter.

WARNING
‧To avoid hearing damage and damage to the earphones, use the earphone at a

comfortable, moderate volume level. Turn the volume up gradually until you reach a
comfortable level. 

‧Earphones should keep away from fire, or in the situation with high temperature or 
high pressure.

‧Do not immerse the earphones into the water or place the earphones in high humidity
situation for long time.

‧Stop using the earphones if you find liquid leakage, overheating or other 
unusual conditions.

‧Do not try to disassemble or short circuit the earphones.

SRRC
不得擅自更改发射频率，增大发射功率（包括额外加装射频功率放大器），不得擅自自分割天
线或改用其他发射天线。
使用时不得对各种合法的无线电通信业务产生有害干扰；一旦发现有干扰现象时，应立即停
止使用，并采取措施消除干扰后方可继续使用。
使用微功率无线电设备，必须忍受各种无线电业务的干扰或工业，科学及医疗应用设备的辐
射干扰。
不得在飞机和机场附近使用。

NCC
取得審驗證明之低功率射頻器材，非經核准，公司、商號或使 用者均不得擅自變更頻率、加大
功率或變更原設計之特性及功能。低功率射 頻器材之使用不得影響飛航安全及干擾合法通
信；經發現有干擾現象時，應 立即停用，並改善至無干擾時方得繼續使用。前述合法通信，指
依電信管理 法規定作業之無線電通信。低功率射頻器材須忍受合法通信或工業、科學及 醫療
用電波輻射性電機設備之干擾。

WIRELESS MODE

After powering on, plug [E. 3.5mm Audio Cable] into the headphone and the other end 
into the device to start using the earphone
. In use: steady green light
. Power off: Red light lasts for 1 second

※In wired mode, but you need to use equipment to control the play such as a computer

WIRED MODE

MODE
‧Normal→ANC: In normal mode, press [I. Mode Button] once, the blue light will turn on

for 2 seconds to enter the ANC mode
‧ANC→Ambient: In ANC mode, press [I. Mode Button] once, the white light will turn on

for 2 seconds to enter the Ambient mode
‧Ambient→Normal: In the ambient mode, press the [I. Mode Button] once to enter the

normal mode

PHONE CALL
‧Receiving a call: Press the [H. Play Button]  once
‧Ending the call: Short press the [H. Play] button, the blue light flashes for 2 seconds
‧Reject the call: Press and hold the [H. Play Button] for 2 second
‧(Incoming call during a call) Hold the call and answer the interrupted call: Press the 
 [H. Play Button] once
‧(Incoming call during a call) Ending the call and return to the original call: Press and  
 hold the [H. Play Button] for 1 second
‧(Incoming call during a call) Rejection of Interruption: Short press the [H. Play] 

button once

Use the LISTEN App for setup, product customization and 
music enhancing features.

IOS Android 

繁體中文

包装内容
• 耳机 (型号: A02PRO)
• USB Type-C充电线 • 3.5mm 音源线
• 飞机耳机转接头 • 快速入门指南

硬体需求
• 兼容BT 5.0设备

APP 需求
• Android 6 / IOS 12

产品概览
A. 耳机 (40mm高解析度动圈单体)
B. 可调整式头带
C. 蛋白质耳罩
D. 1.2米USB充电线
E. 1.8米3.5mm音源线
F. 飞机3.5毫米耳机插孔转接头
G. 电源/配对键
H. 播放/暂停键
I. 正常/抗噪/环境模式键
J. 音量加键
K. 音量减键
L. 麦克风
M. 音源插孔（充电时不能同时使用AUX）
N. USB Type C插孔

开始使用

  无线模式

充电
将[D. USB 充电线]一端(TYPE C)插入耳机，另一端(TYPE A) 插入电脑USB孔，即开始
充电，第一次使用先把耳机完全充电
•低电量: 每5分钟闪一次红灯, 并出现语音提示“Battery low”
•充电中: 红灯 恒亮
•充电完成: 绿灯 恒亮
•电量过低: 红灯闪1秒后关机

蓝牙
•开机蓝牙配对模式(手机): [G. 电源键] 长按5秒，红灯和绿灯交替快闪60秒
•配对完成: 蓝灯闪2秒, 语音提示 Connected

开机 / 关机
•开机: [G. 电源键] 长按2秒，绿灯亮2秒, 语音提示 Power On
•关机: [G. 电源键] 长按2秒，红灯亮1秒, 语音提示 Power Off

播放
•播放/暂停: 短压1下 [H. 播放/暂停] 键
•音量+/-: 短压1下 [J. 音量加] 键 / 短压1下 [K. 音量减] 键
•上一首: 长压1秒 [J. 音量加] 键
•下一首: 长压1秒 [K. 音量减] 键

模式
•正常→抗躁: 正常模式下，短压1下 [I. 模式键]，蓝灯长亮 2秒，进入抗躁模式
•抗躁→环境音: 抗躁模式下，短压1下 [I. 模式键]，白灯长亮 2秒，进入环境音模式
•环境音→正常: 环境音模式下，短压1下 [I. 模式键]，进入正常模式

通话
•接听: 短压1下 [H. 播放] 键
•挂电话: 短压1下 [H. 播放] 键, 蓝灯闪2秒
•拒听电话: 长压2秒 [H. 播放] 键
•(通话中来电)保留通话并接听插播: 短压1下 [H. 播放] 键
•(通话中来电)挂电话, 回到原电话通讯: 短压1下 [H. 播放] 键
•(通话中来电)拒接插播: 长压2秒 [H. 播放] 键

  有线模式

开机后将[E. 3.5mm音源线]其中一端插入耳机，另一端插入使用的设备，即可开始使
用耳机
. 使用中:  绿灯恒亮
. 关机:  红灯持续1秒
※在有线模式下，但需透过使用设备(如电脑)来控制播放

简体中文
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